
 

Verslag van de vergadering Stadsraad op 7 maart 2023 in verenigingsgebouw St. Pieter 
 
Aanwezig: Rika, Ronald, Dirk, Jacco, Robert, Arie, Jan. 
Gast: Sjors Heestermand, raadslid VVD. 
 
Besloten deel vergadering 9.30 – 20 uur 
Openbare vergadering: 
 
1. Opening: 

Jan heette iedereen welkom.  De stadsraad was voltallig aanwezig. Claudia Selders was 

verhinderd deze vergadering bij te wonen. 

2. Notulen van de vergadering van 14 februari 2023 werden goedgekeurd. Jacco Spil had ten 
 aanzien van de vermelding over 'de stoomtram' nog een aanvullende opmerking. Namelijk  
 dat Medemblik geen start- of eindpunt is van de toeristische route 'driehoek Hoorn-
 Enkhuizen-Medemblik'. Dat wil zeggen, dat je deze driehoek niet in Medemblik kunt 
 beginnen of eindigen. Ronald merkte hierbij ook op, dat de boot die in verband met deze 
 toeristische attractie vaart mogelijk volgend jaar niet langer in de vaart zal zijn. Hoe dit 
 verder z'n beslag zal krijgen bleef onbekend. 
 
3. Er waren geen mededelingen. 

 

4. Ingekomen stukken: 
 1)Uitnodiging bijeenkomst plattelandsontwikkeling, op 23 februari  2023. Jan merkt op, dat 
 niemand aanwezig is geweest op de bijeenkomst te Wieringerwerf.  
 2)ten aanzien van de toegezonden 'verslag omwonendenoverleg Wieringermeer' merkte 
 Ronald op, dat is benoemd, dat er een aangenomen bestemmingsplan zou liggen, welke de 
 'betwiste' hoogte van de vuilstort, toestaat. 

 ( De Westfriese Omringdijk is een monument, hoe verhoudt dit zich met de hoogte van 

 de activiteiten? Omwonenden merken op dat ooit bij de aanleg van de stort is beloofd 

 dat de activiteiten niet boven de Omringdijk uitkomen. Afvalzorg kent deze afspraak 

 niet. Het bestemmingsplan staat toe om tot 15 meter hoogte te mogen storten, dat is al 

 veel hoger dan de dijk is.) 
  Dit zou aan de orde zijn geweest bij het gesprek tussen enkele bewoners en de   
 Dirk merkt op dat hij het woord 'bestemmingsplan' niet heeft gehoord. Echter de hoogte van 
 15 meter werd wel als toegestane hoogte van de vuilstort meegedeeld door de 
 vertegenwoordigers van HVC. 
  3)Betreffende besluit van het parochiebestuur betreffende het voortbestaan van katholieke 
 kerken  te Andijk, Wervershoof, Onderdijk en Medemblik, blijkt de keuze op de Martinuskerk 
 te zijn gevallen.  Jan gaf aan, dat hierdoor meer zekerheid bestaat voor het voortbestaan 
 van St. Pieter. 
 
5. Actualiteiten taakvelden: 
 Website: Rob deelde mee, dat hij verder werkt aan de site en met name zich richt 
 op de mailfunctie. 
 Contacten: Geen mededelingen. 



 Wonen, huisvesting: Sjors Heestermans deelde mee, dat er beweging zou zitten in het 
 terrein van voormalig Stadtman aan de Randweg, in eigendom van Deen. Er zou contact 
 zijn met de gemeente Medemblik betreffende flex-woningen. 
 Zorg en Welzijn: geen mededelingen. 
 Veiligheid en verkeer:  Dirk deelde mee, dat hij het rapport van  Royal Haskoning had 
 doorgenomen.  Er staan naar aanleiding van de inbreng van bewoners en stakeholders 
 meerdere aanbevelingen in en adviezen.  Deze richten zich veelal op de veiligheid van  
 voetgangers en fietsers (kwetsbare verkeersdeelnemers), veiligheid van wegen, doorsteek  
 naar Wieringermeer vanaf parallelweg  enz. Concrete plannen betreffende het hoe en waar 
 enz. uitvoeren  van deze adviezen staan er niet in.  
 Energietransitie: Ronald deelde mee, dat de warmtepomp in de huidige hoedanigheid is  
 afgekeurd in de vergunningaanvragen voor nieuwe woningen. Heeft betrekking op de totale  
 - te veel - omgevingsbelasting bij de bouw van een nieuwe woning. Geldt niet voor bestaande 
 woningen. 
 Ook het stroomnet is in vele gebieden overbelast, reden waarom er nu kwesties spelen om  
 voorrang op dit stroomnet. 
 Duurzaamheid: geen mededelingen 
 Toerisme: Jacco deelde mee, dat de bezoekersaantallen in Medemblik ongeveer weer terug 
 zijn op het niveau als voor de coronacrisis. 
 Verder gaan de vijf musea van Medemblik meer samenwerken.  
 Zes conservatoren van het Rijksmuseum bezoeken binnenkort het bakkerijmuseum. 
 Juridische zaken: Geen mededelingen 
 Wijkschouwen: Geen mededelingen 
 
6. Rondvraag: 
 - Rika vroeg zich af,  hoe het wordt geregeld rond het toekomstig afscheid van burgemeester 
 Frank Streng. Jan gaf aan, dat dit nog niet bekend is. 
 - Ronald deelde mee, dat het raadslid dhr. G. Mosch zich zou verdiepen in de brief van de 
 gemeente Medemblik, die is gericht aan de bewoners van het Dek-terrein betreffende de  
 aansprakelijkheid stelling bij schade aan het wegdek. Deze brief wekte nogal wat verbazing  
 bij bewoners van die in aanbouw zijnde wijk, vanwege de bouw van woningen en de 
 definitieve bestrating die er nu al is aangelegd.  
 Er volgde in de vergadering enige discussie over de 'voors' en 'tegens' van het snel opleveren 
 van een definitief wegdek/bestrating. 
 - Jan deelde mee, dat bij de volgende vergadering de beleidsambtenaar onderwijs is 
 uitgenodigd ten behoeve uitleg over de onderwijshuisvesting.  
 - Sjors Heestermans gaf uitleg over de situatie rond de voor kasteel Radboud liggend jacht in 
 de Oosterhaven. 
 Deze blijkt op grond van een overeenkomst met Stadshavens Medemblik daar te liggen. Dit  
 contract is geldig tot 1 januari 2024 en zal niet worden verlengd. Het schip zal er tot 1 april 
 2024 kunnen blijven liggen. 
  
  
7. Sluiting: 
 Jan sloot de vergadering om 20.40 uur en dankte een ieder van zijn/haar inbreng. 
  


